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ZÁPIS č. RO/2019/03 
 

ze schůze RADY obce Chotíkov (dále jen „RO“), konané dne 14. 01. 2019 
od 17 hod v kanceláři Obecního úřadu Chotíkov 

 
 
Přítomni: Eva Hirschfeldová 
 Magdaléna Chottová Dvořáková 

Mirka Hakenová 
Martin Haken 
 

Omluven:  Jitka Paterová 
 

 
Program jednání RO 
 

1. Schválení programu jednání 
2. Rozpočtové opatření č. 3-2018 pro ZŠ a MŠ Chotíkov 
3. Příprava projektů rozvoje obce 
4. Situace na stavbě ZŠ 
5. Různé 

 
 

Průběh jednání 
 
 
1. Schůzi RO obce Chotíkov zahájila starostka Eva Hirschfeldová v 17h a konstatovala, že jsou přítomni 

čtyři členové, a že je RO usnášeníschopná.  
Usnesení č. 1: RO schvaluje navržený program. 
Hlasování: Pro 4, Proti 0, Zdržel se 0 

 
2. ROZPOČTOVÉ OPATŘENÍ Č. 3-2018 ZŠ MŠ CHOTÍKOV 

RO projednala předložené podklady a tyto shledala nekompletní, chybí odůvodnění alokace 
v celkové výši 50 000,- Kč pro rozpočtové položky 501 120 (501 110) a dále 518 590 Ostatní služby 
jinde neuvedené, kdy úprava nákladů na služby GDPR byla řešena již rozpočtovým opatřením č. 1-
2018 a to navýšením položky 518 150 „Konzultace a poradenství“. 
Po obdržení chybějících zdůvodnění bude možné rozpočtové opatření schválit. 
Usnesení č. 2: RO odkládá další projednání rozpočtového opatření č. 3-2018 z důvodu chybějících 
podkladů u dvou rozpočtových položek.   
Hlasování: Pro 3, Proti 0, Zdržel se 1 

 
3. RO projednala přípravu a harmonogram projektů správy budov a rozvoje obce a projednala 

přípravu plánu investic. Dle přehledu dotačních titulů pro rok 2019 jsou tomto roce otevřeny tyto 
vhodné dotační tituly, které by mohla obec využít na: 
 

Vybudování chodníčků na hřbitově 
Rekonstrukce střechy budovy ZŠ 
Rekonstrukce sportoviště – staré škvárové hřiště 
Sociálky Slavie a výčep 
Stodola Poplužní Dvůr – oprava střechy 
Komunikace 
Dotace na demolice budov – Vožech 
Hasičárna, Hasičárka 
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PROBLÉM: Pro většinu ale chybí zpracovaný projekt! 
 

4. Starostka informovala o průběhu na stavbě probíhající v ZŠ a informovala o řešení promokání zdiva 
v 1. NP budovy.  
Konzultováno s KHS a dále řešeno po stavební stránce. 

 
 
 
 
Zasedání bylo ukončeno ve 21:00 h.  
 
 
 
V Chotíkově dne 14. 1. 2019 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

 
 
 
 
Zapisovatel:  
  Eva Hirschfeldová - PODEPSÁNO 

 
 
 
Ověřovatel:  
  Martin Haken - PODEPSÁNO 

 

 


